
MOTIE over een niet op de agenda opgenomen onderwerp 
Art. 29 RvO 
 
            

 
Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 

 
Motie over een niet op de agenda opgenomen onderwerp. 
 

 
Onderwerp: Pulsvisserij 
 

 
De raad van de gemeente Goeree-Overflakkee in vergadering bijeen op 18 mei 2017 
 

 
Gehoord de beraadslaging, 
 
Overwegende dat   
 

- De door de visserijsector op ons eiland ontwikkelde pulsvisserij een innovatieve, 
milieuvriendelijke en duurzame vangstmethode is met vele voordelen; 

- Voorbeelden van de voordelen zijn het lagere brandstofverbruik, minder CO2 uitstoot, 
minder bijvangst en minder bodemberoering; 

- Ondernemers op ons eiland flink hebben geïnvesteerd in op deze techniek 
gebaseerde modernisering van de schepen; 

- De huidige ontheffingen voor pulsvisserij gelden tot in 2019 en moeten worden 
omgezet naar definitieve vergunningen; 

- Hier juist een kink in de kabel is gekomen doordat de EU-ministers nog niet overtuigd 
zijn van de duurzaamheid en diervriendelijkheid en vooralsnog eerder tot beperking 
willen overgaan; 

- Als dit doorgaat dit voor de Nederlandse en zeker ‘onze’ visserijsector een zware klap 
zal zijn;  

- Het college sterk betrokken is bij de visserij en de ontwikkelingen op de voet volgt; 
- Nu primair de visserijsector aan zet is, maar dat de landelijke en lokale overheid ook 

een belang hebben bij het voortbestaan van een duurzame en gezonde 
visserijsector; 
 

Spreekt uit 
 
dat de pulsvisserij van groot belang is voor onze visserijsector en behouden moet blijven; 
 
roept het college op 
 
in goed overleg met de visserijsector het nodige te blijven doen om de toekomst van de 
pulsvisserij te waarborgen; 
     
en gaat over tot de orde van de dag. 
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